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Oto co miał do powiedzenia Eusebio Di Francesco po meczu z Genoa.

Na temat Liverpoolu: Nie było zbyt dużo kibiców na stadionie, myślą na temat

innych rzeczy. Nie myślę o Liverpoolu podobnie jak piłkarze. Musimy zakwalifikować

się do Ligi Mistrzów poprzez rozgrywki ligowe.

Euforia: Lepiej jest być szczęśliwym niż przygnębionym. Musimy myśleć o sobie i

kontynuować ciężką pracę. Mieliśmy za zadanie odnieść dzisiaj zwycięstwo i tego

dokonaliśmy. Stworzyliśmy kilkadziesiąt sytuacji bramkowych, ale nie udało się

strzelić wielu bramek. Szkoda, ale jestem zadowolony ze zwycięstwa.

Następny mecz: Potrzebny jest odpowiedni balans, dokonam kilku zmian, gdyż Ci

sami zawodnicy nie mogą występować w zbyt wielu meczach pod rząd. Zrobimy

wszystko, żeby wygrać pod koniec tygodnia, zanim przystąpimy do rywalizacji z

Liverpoolem. Nie zamierzam ujawniać, kto będzie odpoczywał w sobotę, nie chcę

dać Sempliciemu (trenerowi SPAL) żadnej przewagi przed pierwszym gwizdkiem.
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